
																																	Nordberg	skole	FAU	
Møtereferat	
FAU-møte	8	,	2018/2019	
Mandag	13.	mai	2019	
Referent:	Tove	Jørstad	
	
Klasse		 Navn	 Til	stede	 Meldt	fravær	 Fravær	
8A	 Cecilie	Ulstein-Brokner	 x	 	 	
8B	 Ulf	Sture	Rolfsen	 x	 	 	
8C	 Thorsteinn	Skansbo	 	 	 x	
8D	 Margrethe	Gleditsch	 x	 	 	
8E	 Håvard	Hegdal	 x	 	 	
8F	 Kristian	Tonby	 	 	 x	
9A	 Kaja	Aubert	(vara)	 x	 	 	
9B	 Torstein	Strøm	 x	 	 	
9C	 Kristin	Skogeng	 x	 	 	
9D	 Bente	Johansen	(vara)	 x	 	 	
9E	 Kalle	Hesstvedt	 	 x	 	
9F	 Tove	Jørstad	 x	 	 	
9G	 Ulf	Berg	 	 x	 	
10A	 Kathrine	Steen	Andersen	 x	 	 	
10B	 Lajla	Jakhelln	 	 x	 	
10C	 Sonja	Berg	Buxrud	 x	 	 	
10D	 Thale	Andresen	 x	 	 	
10E	 Ingrid	Haslev	Anmarkrud	(vara)	 x	 	 	
10F	 Jorunn	Skattum	 	 x	 	
10G	 Arnulf	Røisgaard	 x	 	 	
10H	 Laila	Småstuen	 	 x	 	
	
Assisterende		rektor	Sveinung	Bjørkøy	var	tilstede	under	sak	2.	
	
	 Sak	 Ansvarlig	
1	 Godkjenning	av	innkalling	

Godkjent	
Alle	

2	 Rektor	informerer	
Elevundersøkelsen	
Elevundersøkelsen	ble	gjennomført	i	januar.	Den	er	frivillig,	94	%	
deltok.	Det	har	vært	en	positiv	utvikling.	Resultatene	er	relativt	like	
for	alle	trinnene.		
	-Nordberg	scorer	godt	på	trivsel.		
-	Mobbetallene	er	lave,	men	noen	sier	de	blir	mobbet,	1,1	%.	Skolen	

	
Sveinung	



setter	inn	tiltak	der	den	når	inn	til	elevene,	noe	som	kan	være	
vanskelig.		Jobber	mot	at	skolen	skal	være	trygg,	ved	å	ha	fokus	på	
holdninger,	hvordan	man	snakker	til	hverandre	og	mobbing	på	nett.	
-	Elevene	opplever	god	faglig	utfordring.	
-	Motivasjonen	synker	på	ungdomstrinnet,	spesielt	på	9.	trinn.	Dette	
er	en	generell	trend	på	ungdomstrinnet,	ikke	spesielt	for	Nordberg,	og	
er	en	stor	utfordring.	
-	Vurdering	for	læring;	her	scorer	Nordberg	for	dårlig.	Elevene	har	
varierende	erfaring	på	tilbakemeldinger.	Skolen	har	fokus	på	at	
lærere	skal	heve	kvaliteten,	slik	at	alle	kommer	på	et	tilfredsstillende	
nivå.	
	
Undersøkelsen	gjennomgås	på	skolenivå,	og	enkelte	ting	på	trinnivå,	i	
udv-timer	sammen	med	elevene.	Lærerne	tar	den	ut	på	klassenivå	og	
diskuterer	hva	man	må	gjøre	annerledes.	
	
Resultatet	fra	undersøkelsen	for	10.	trinn	er	offentlig	og	leses	her:	
https://skoleporten.udir.no/oversikt/oversikt/grunnskole/nordberg-
skole	
	
Klassesammensetning	8.	trinn	
Selv	om	det	har	vært	en	positiv	utvikling	på	Nordberg	de	siste	årene	
vet	man	at	årskullene	er	forskjellige	og	at	klassesammensetningen	er	
viktig.	Nordberg	sender	bestilling	til	barneskolene	om	å	sette	elevene		
i	trygghetsgrupper	på	ca	5	elever.	Dernest	blir	det	en	kabal	og	sette	
klassene	sammen	for	å	få	et	så	godt	miljø	som	mulig.	
Skolen	opplever	også	at	elevene	kan	være	feilinformert	om	
vurderingssituasjonene,	og	vil	ta	dette	opp	med	barneskolene.	I	tillegg	
skal	det	legges	vekt	på	informasjon	om	dette	på	foreldremøtene.	
	
Vurdering	av	utviklingssamtalene	
-Det	er	ikke	alle	som	har	mottatt	spørreundersøkelsen.	Sveinung	skal	
purre	på	klassekontaktene	som	ikke	har	sendt	den	ut	enda.	Svarfrist	
er	15.	mai.	
FAU	oppfordrer	skolen	til	å	sende	ut	viktig	informasjon	direkte	fra	
ledelsen	og	ikke	via	klassekontaktene,	siden	noen	klasser	opplever	å	
ikke	motta	informasjon	i	tide.			
-Elevene	er	fornøyde	med	utviklingssamtalene.	
	
MOT-skole	
Norberg	skal	bli	MOT-skole:	skape	robuste	ungdommer.	Rådgiverne	
har	utdannet	seg	til	å	bli	MOT-coacher.	Rektor	informerer	mer	på	
neste	møte.	
Les	om	MOT	her:	
https://www.mot.no/om-mot/kort-om-mot/	
	
	
	
	



Utsett	
Positive	tilbakemeldinger	fra	klassene.	Utsett	henger	godt	sammen	
med	MOT.	
	
Midler	fra	Nordberg	skoles	venner	
Det	er	kjøpt	inn	nye	baller	og	andre	aktivitetsting	til	bruk	i	
friminuttene.	En	plan	for	hvordan	utstyret	skal	brukes	vil	komme	på	
plass	mandag	20.	mai.		

Skolen	skal	legge	frem	en	plan	for	FAU	for	disponering	av	midlene	til	
opprusting	av	skolegården	for	ca	180	000	kr,	som	FAU		skal	
godkjenne.	Når	en	først	er	i	gang	med	å	finansiere	opprusting	av	
skolegården,	vil	det	bli	vurdert	å	søke	midler	fra	andre	kilder,	som	f.	
eks.	Gjensidige	stiftelsen.		
	
Beredskapsplan	
er	snart	ferdig.	
	
Klassetur	og	skoleball	
Første	møte	ble	avholdt	2.	mai.	Ingen	representanter	fra	foreldrene	
hadde	mulighet	til	å	delta.	Til	høsten	settes	det	opp	to	grupper	i	FAU	
til	for	henholdsvis	vinterball	og	skoletur	som	skal	samarbeide	med	
skolen	om	dette.		
	

3	 Nytt	fra	SMU,	Driftstyre,	Susna,	Skolegruppe	E	
	
SMU	
Se	sak	2,	Nordberg	skoles	venner.	
	
Driftstyre	26.	mars	
-	Beredskapsplan:	Prosesser	knyttet	til	ulike	hendelser	som	brann,	
terror,	uforutsette	og	dramatiske	hendelser.	Nye	rutiner	etter	
erfaringen	på	brannhendelsen	i	vinter.	
Skolen	har	et	opplegg	som	er	bra,	øver	på	brann,	men	ikke	på	terror.	
Ved	terror	skal	man	løpe	vekk	så	langt	man	kan.		
Varslingssløyfer	til	foreldre	for	å	hindre	trafikkaos	hvis	mange	
foreldre	kommer	kjørende	til	skolen.	
	
-	Økonomi:	Overskudd	1,4	mil	akkumulert	over	tid.	Midlene	skal	
brukes	til:																			
*	Skolen	har	ansvaret	for	vedlikehold	innendørs.	Klasserommene	
rustes	opp.	De	tas	ett	og	ett.		
*Personalseminar	
	
2-4	nye	lærere	ansettes	neste	år.		
185	elever	på	8.	trinn.	
Velge	nytt	styre	i	elevrådet	på	våren	for	å	komme	tidlig	i	gang	på	
høsten.	
	

	
	
	
	
	
Margrethe	



FAU	er	positivt	med	gratisskoleprinsippet.		
	
Ønske	om	senere	start	på	skolen	om	morgenen	er	vanskelig	å	få	til	på	
generell	basis.		
FAU	tar	med	saken	videre,	holde	den	”varm”.		
	
Mobil	på	skolen:	Føringen	er	at	mobilen	skal	samles	inn	før	hver	time.,	
men	det	praktiseres	ulikt.	Har	skolen	lov	å	beholde	mobil	i	midttimen?		
	
Fins	ulike	typer	pengestøtte	i	bydelen	hvor	det	kan	søkes	om	midler	
til	opprusting.	
Personalet	tilfreds	med	oppussing.	
	
Informasjon:	
Rektor	sender	noe	informasjon	direkte	til	foreldre,	noen	ganger	via	
klassekontakt.	Klassekontaktene	”svikter”	noen	ganger.	
	
Referat	fra	driftstyremøte	skal	legges	ut	på	hjemmesiden.	
	
Skolegruppe	E	
Representanten	var	ikke	tilstede	på	møtet,	men	referat	skal	komme.	
	
	

4	 Pengegave	fra	Nordberg	skoles	venner	
Se	sak	2.	
Vurdere	om	FAU	kan	ha	en	velferdsgruppe	for	å	søke	om	midler	til	
uteaktivitet	eller	sosiale	tiltak.	
	

	
	
FAU	

5	 Eventuelt	
	
Forslag	til	årshjul	er	under	utarbeidelse.	
Legges	fram	på	neste	møte.	
Årshjulet	bør	revideres	hvert	år.	
	
Foredrag	med	Hedvig	Montgomery:	
”Det	stor	spranget,	å	veilede	en	tenåring	helt	i	mål”,	referat	vedlegges.	
	
	

	
	
Kristin	

	 Neste	møte	
Neste	møte	17.	juni	

	

	
	
	


